
Høyre ,-__-

Protokoll fra årsmøte i Innlandet Høyre 2024 
3. - 4. tebruar 2024 -p~ Scandic }tamar 

Årsmøtet startet dag 1 ()ørdag) klokken 13 :00. 

Sak 1 KONSTITUERING 

a) Fylkesleder Magne Sørby å p net årsmøtet og ønsket alle delegater, gjester og presse 

velkommen. Varaordfører Jane Meyer ønsket velkommen til Hamar. 

b) lnnkallingen ble enstemmig godkjent 

c) Sakslisten ble enstemmigvedtatt. 

d) Forretningsorden ble enstemmigvedt:at:. 

e) Valg av dirigenter: 

Fylkesstyret hadde foreslått: Anna Mol berg og Kari-Anne Jønnes. 

Kari-Anne Jønnes var syl<. og fylkesleder foreslo Anne Bjertnæs i hennes sted. 

Anna,)folberg og Anne Bjertnæs ble enstemmig valgt som dirigenter. 

•J Yalg av sekretær: 

Fylkesstyret foreslo: Marianne Gunnerud 

Hun ble enstemrnig valgt 

g) Valg av tellekorps: 

Vegard Riseng. Liv Gun Gratzer, Bjørn Fredrik Sletvold og Sissel Haugslien ble 

foreslått og enstemmig valgt 

h) Va)g av f'lllimaktskomite. 

i) 

joakim Ekseth, Amanda Maria Tandsether og Tonje f. Lillemo ble fores1ån og 

enstemmig valgt 

Valg av resolusjonsskomite: 

Fylkesstyret hadde foresJått: Jane M~yer, Yngve Sætre, Inger Lise Sveum-Aasbekken, 

Heidi Pabsdorff, Ove Ekerbakke, Mats Ellingsen, Øyvind Randmæl-Warp-e-, Tirill 

Langleite, Herman PabsdorffHov, i.ukas Kampesveen og Oiiver Magnus Wairnsnæss. 

De ble enstemmig valgt 

Dirigentene inntok podiet og takket for tilliten. Gjennomgang av timeplanen for helgen. 

Partlledelsen taler til Årsmøtet v/ Henrik Ashelm., t. nestleder l Høyre. 

Appell til Arsmøtet v /leder l Unge Høyres Landsforbund Ola Svenneby. 

flause. 



Fullmaktskomiteen hadde sitt møte sam men med fylkessekretær i pausen for gjennomgang av 

ankomstregistrerte delegater. Det var 161 stemmeberettigede til stede. 

Sak 4 RESOLUSJONSBEHANDLING (FORARBEID) 

Leder av resolusjonskomiteen redegjorde for deres Innstilling til antaH og hvilke resolusjoner og 

uttaleiser de mente Årsmøtet burde behandle dagen etter. 

Årsmøtet vedtok å behandJe 6 resolusjoner og 2 uttaleiser: 

(Resolusjoner) 

2. Redusert MVA-sats for kommunale selvkosttjeneste 

9. Skogbruket - en viktig fremtidsnæring for Norge 

l 0. En jordbrukspolitikk for styrket beredskap og klimatilpasning 

14. Rekruttskolen på Terningmoen må sikres raskt 

16. Realisering av vegplanene i Innlandet 

17. Lokaldemokratiet utfordres av statlig overkjøring - som utfordrer kraft- og 
industriutvikling i Innlandet 

(Uttaleiser) 

3. Finnskogen som verdensarvområde 

15. Muligheter ,og konsekvenser av finsk og svensk medlemskap i NATO 

Frist for å komme med endringsforslag til resolusjonene ble satt til sa mme dag kl. 18.15. 

Sak 2 ÅRSBERETNING 

Magne Sørby innledet beretning.sdebatten med et tilbakeblikk på året som har gått Følgende 
hadde ordet i debatten: Yngve Sætre, Hanne A Velure, Heidi Pabsdorff, Fredrik Tonning, Joakim 
Ekseth, Astrid Mello Carlsen, Niels-F. Rolsdorph, Guttorm Kristiansen, Gjertrud Nordal, Thomas 

Berg Olsen, Anne-Mette Øvrum. 

Votering: 

• Beremingen ble ratt opp til votering per kapittel. Alle kap ider ble enstemmig vedratt 

med noen mindre korrigennger. 

• Hele beretningen til votering. Denne ble enstemmig vedtatt 

Hllsnlngstale til Årsmøte v/ generalsekretær Tom Erlend Skaug. 
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Sak3 VALG 

Leder av valgkomiteen, Odd Henning Dypvik redegjorde for valgkomiteens arbeid 

a) Arbeldsutvalget (styret) l Innlandet Høyre: Valgkomiteen og la fram sin innstilling: 

Navn .=--

Hanne Al.strup Velure 
iane Meyer 
Yngve Sætre 

Kommune 
Les\a 

Rolle 
Leder (2 å.t~ 
1. nestleder (1 år) 
2. nestleder (2 år) 

Elin Synnøve Solberg 
Ole Erik Hørstad 

Hamar 
Elverum 
Vestre Toten 
Åmot 

Leder kvinneforum (2 år) 
Medlem (2 år) 

Anne Marie Sveipe 
Øyvind Randmæl-Warpe 

Votering: 

Øyer 
Kongsvinger 

Medlem (l år) 
Medlem (l år) 

• Hanne Alstrup Velure ble enstemmig valgt til fylkesleder for 2 år. 
• )ane Meyer ble enstemmig valgt til 1. nestleder for 1 år. 

• Yngve Sætre ble enstemmig valgt tU 2. nestleder for 2 år. 
• Elin Synnøve Solberg ble enstemmig valgt til leder av kvinneforum for 2 år. 
• Ole Erik Hørstad ble enstemmig valgt til medlem av AU fo r ~ år. 

• Anne Marie Sveipe ble enstemmlg valgt til medlem av AU for l år. 
• Øyvind Randmæl-Warpe ble enstemmig valgt til medlem av AU for l år. 

fø/sende sitter som selvskrevne i A U: 
)oalim Ekseth (Cruppeleder fy/kestlngsgruppe) 
Kari-Anne Jønnes (Stortingsrepresentant for Oppland) 
Anno Mo/berg (Stortingsrepresentant for Hedmark} 
Astrid Me/lo Carlsen (Leder Innlandet Senior Høyre) 
NN (leder Innlandet Unge Høyre) 

b) Desisor. Fylkesstyret Innstilte Olemlc Thommessen som desisor for 2024 - 2026. 

Votering: 

• 0lemlc Thommessen ble enstemmig valgt som desisor for 2 år. 

c) Fylkesstyret innstilte på følgende valgkomite for 2024 - 2025: 

.Navn 

Fred Ame Hessen 
Vigdis Osbak 
Even Kyseth 
Niels-F. Rolsdorph 
Gjertrud Nordal 
Helene Gurihus 
Karl Thomas N. Tvete 
Åse Ryager 
Maren K. Halberg 

Kommune 

Dovre
Elverum 
Gjøvik 
Grue 
Hamar 
Nord-Aurdal 
Nord-Fron 
Øyer 
Rendalen 

Region 

Nord-Gudbrandsdalen 
Sør-Østerdalen 
Gj11vlkreg1onen 
Kongsvingerrcg1onen 
Ha marregionen 
Valdres 
Midt-Gudbrandsdalen 
Llllehammerreglone11 
Nord-Østerdalen 
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Voter\ng:-

• Alle foreslåtte kandidater til valgkomite for 2024 - 2025 ble enstemmig vedtatt 

Årsrnøtetavsluttetdag l (lørdag) klokken 17:15. 

Fullmaktskomiteen hadde talt 09p 160 stemmeberettigede da Årsmøtet starter opp igjen dag 2 
{søndag) klokken 09:00. 

SAK 5 RESOLUSJONER/UIT ALELSER 

Leder av resolusjonskom1teen Jane Meyer redegjorde for innkomne endringsforslag og 
komlteens innstilling. 

Resolusjonen: «Redusert MVA-sats for kommunale selvkosttjeneste• 

Det ble sendt inn O endringsforslag til resolusjonen. 

Disse tok ordet: Helene Kristine Gurihus og Vegard Riseng. 

• Votering: Resolusjonen ble enstemmjg vedtatt 

Resolusjonen: "Skogbruket - en vtkttg fremt1dsnærlng ror Norge» 

Det ble sendt Inn O endringsforslag til resolusjonen. 

Disse tok ordet: Maren K. Heiberg, Hans Olav Sundfør, Anna Molberg og Yngve Sætre. 

• Votering: Resolusjonen ble enstemmig vedtatt. 

Resolusjonen: "En Jordbrukspolitikk for styrket beredskap og kHmab1pasnlng)► 

Det ble sendt inn 3 endringsforslag til resolusjonen. 

Disse tok ordet: )ane Meyer, Hans Olav Sundfør, Inger Llse Sveurn-Aasbekken, Jo Holmestad. l<at 
Ove Berg, Thomas Berg Olsen, Kristian Hovde, Yngve Sætre, Sissel Haugslien, Heldi Pabsdorff og 

Inger Lise Sveum-Aasbekken. 
• Votering: Endrlngsforslagene ble enstemmlg vedtatt Resolusjonen ble deretter i sin 

helhet enst.em mig vedtatt 

Resolusjonen: <<Rekruttskolen på Temlngmoen må si kres raskt» 

Det ble sendt inn O endringsforslag tU resolusjonen. 

Disse tok ordet: Helene Kristine Gurlhus og Vegard Riseng. 

• Votering: Resolusjonen ble enstemmig vedtatt 
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Resolusjonen: «Realisering av vegplanene l Innlandet» 

Det ble sendt inn 4 endringsforslag til resolusjonen. 

Disse tok ordet: Jane Meyer, Anne-Mette Øvrum, Leif Tore Rytterbakken, Jane Meyer, Per 

Walmsnæss, Joakim Ekseth, Anne Bjertnæs, Barbro S. Larsen, Anne-Mette Øvrum, LeifTore 

Rytterbakken, Jan Roger Bø, Helene Kristine Gurihus og Vegard Riseng, 

• Votering: Endringsforslagene ble vedtatt Resolusjonen ble deretter i sin helhet 

enscemmig vedtatt 

Resolusjonen: «Lokaldemokratiet utfordres av statlig overkjøring - som utfordrer kraft- og 

Industriutvikling i Innlandet» 

Det ble sendt inn l endringsforslag til resolusjonen. 

Disse tok ordet Jane Meyer, Hanne A Velure, Elin Synnøve Solberg og Barbro S. Larsen. 

• Votering: Endringsforslaget ble enstemmig vedtatt. Resolusjonen ble deretter i sin helhet 

enscemmig vedtatt 

Uttaleisen: ((Finnskogen som verdensarvområde» 

Det ble sendt inn O endringsforslag til resolusjonen. 

Disse tok ordet: Oscar Aanemoen og Vegard Riseng. 

• Votering: Resolusjonen ble vedtatt. 

Uttaleisen: ((Mullgheter og konsekvenser av flnsk og svensk medlemskap l NATO» 

Det ble sendt inn O endringsforslag til resolusjonen. 

lagen tok ordet i debatten. 

• Votering: Resolusjonen ble enstemmig vedtatt 

Resolusjonen <(En bedre hverdag for utvikllngshemmede» ble av resolusjonskomiteen ansett 

som såpass viktig at det ble åpnet for debatt om temaet da det ble klart at det var tid til dette på 
slutten i møtet 

Disse tok ordet: Tirill Langleite, Eirik Dahl, Anne Bjertnæs, Tirill Langleite, Eirik Dahl, Lukas 

Kampesveen. 

• Resolusjonen sendes over til AU for videre bearbeidlng. 

Æresmedlemmer 
Elin Synnøve Solberg og Knut Fangberget ble utnevnt til æresmedlemmer av Innlandet Høyre o~ 

mottok diplom, blomster og en Høyre-bølge i gull (pin) av Årsmøtet 

Avslutning: 
Hy fylkesleder Hanne A. Ve-\ure takket avtror,r,ende leder Magne Sørby, diri~ntene, leder a\> 
, .. lgk6rn1~n. leder av resolusjonskomiteen og avgåtte AU-medlemmer Anne Iljertnæs, Eli 

Wathne, Gjertrud Nordal og Vega d iseng. Årsmøtet le hevet kl. 12:00. 

~/4 -)Jf 
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